



**SHIRE OF CHRISTMAS ISLAND
PUBLIC NOTICE**

12/24

26 April 2024

Shire of Christmas Island SMS Emergency Text Network

Council supports the Emergency Management Committee's communication capabilities through operating the Shire of Christmas Island SMS Emergency Text Network.

Individuals registered on this system will receive SMS texts sent out by the Shire during emergency events, as well as in preparation for weather and other events that may have a widespread impact on the island. Messages are drafted by the Emergency Management Committee or the Shire of Christmas Island.

To register your number on the Shire SMS Emergency Text Network, please text your first and last name to 0439215314.

You will receive a first confirmation message within 24 hours.

This system requires buy-in through registration. The system cannot blanket send SMS from select phone towers in a region as some mainland emergency services can do.

Emergency SMS messages are sent in English, Malay and Chinese.

For more information, please contact Chris Su at the George Fam Centre office hours Monday to Friday, chris@shire.gov.cx or 9164 8300 (237) / 0407994218.

David Price
Chief Executive Officer



**SHIRE OF CHRISTMAS ISLAND
PUBLIC NOTICE**

12/24

26 April 2024

圣诞岛郡紧急短信系统注册

议会通过运行圣诞岛郡紧急短信系统（SOCI E SMS系统）来支持应急管理委员会的通信能力。

在该系统上注册的个人将在紧急事件期间收到郡政府发出的应急短信，为可能对该岛产生广泛影响的天气和其他事件做准备。应急信息由应急管理委员会或圣诞岛郡起草。

如果您想在SOCI E-SMS系统上注册您的号码，请将您的名字和姓氏发短信至0439215314。

您将在24小时内收到第一条确认信息。

该系统需要通过注册进行登记。该系统无法像一些大陆紧急服务部门那样覆盖某个地区选定电话塔的短信。

紧急短信以英语、马来语和中文发送。

欲了解更多信息，请于周一至周五在George Fam中心办公时间内通过
chris@shire.gov.cx或9164 8300 (237) / 047994218联系Chris Su。

David Price
Chief Executive Officer



**SHIRE OF CHRISTMAS ISLAND
PUBLIC NOTICE**

12/24

26 April 2024

Pendaftaran Sistem SMS Kecemasan Shire Pulau Krismas

Majlis Shire menyokong keupayaan komunikasi Jawatankuasa Pengurusan Kecemasan melalui pengendalian Sistem SMS Kecemasan Shire Pulau Krismas (Sistem E-SMS SOCI).

Para individu yang berdaftar dalam sistem ini akan menerima teks SMS yang dihantar oleh Shire semasa kejadian kecemasan, serta sebagai persediaan menghadapi cuaca dan kejadian lain yang mungkin memberi impak yang meluas di pulau. Mesej dirangka oleh Jawatankuasa Pengurusan Kecemasan atau Shire Pulau Krismas.

Untuk mendaftarkan nombor anda pada Sistem E-SMS SOCI, sila hantar nama pertama dan nama keluarga anda ke 0439215314.

Anda akan menerima mesej pengesahan pertama dalam masa 24 jam.

Sistem ini memerlukan pembelian melalui pendaftaran. Sistem tidak boleh menutup SMS daripada menara telefon terpilih di rantau seperti yang boleh dilakukan oleh beberapa perkhidmatan kecemasan di tanah besar Australia.

Mesej SMS kecemasan dihantar dalam bahasa Inggeris, Melayu dan Cina.

Untuk maklumat lanjut, sila hubungi Chris Su di waktu pejabat Pusat George Fam dari Isnin hingga Jumaat, chris@shire.gov.cx atau 9164 8300 (237) / 0407994218.

David Price
Chief Executive Officer